

Amplificateur connecté Integrated amplifier with network PlayStream A7



The Advance Playstream app is downloadable for free on the AppStore for iOS and GooglePlay for Android devices. Our app controls MyMusic and network services.

LE CENTRE NÉVRALGIQUE DE VOTRE SYSTÈME

Le PlayStream A7 est un amplificateur intégré connecté. D'une puissance de 2x115W/8Ω en classe AB, le A7 a été conçu dans le but ultime de satisfaire l'audiophile exigeant.

Sa restitution sonore est sans compromis, compatible avec toutes les nouvelles sources haute définition. Le A7 intègre un lecteur de réseau ethernet et wifi incluant de nombreux services comme Spotify, Deezer, Qobuz, Tidal, Tuneln, iHeartRadio, vTuner, Napster, etc, il permet la lecture en réseau de votre bibliothèque musicale stockée sur votre smartphone, tablette, ordinateur ou disque réseau de type NAS (Synology). Un tuner numérique DAB+, un tuner FM, 4 entrées numériques dont une coaxiale et 3 optiques, une entrée HDMI ARC, une entrée USB ainsi que 6 entrées analogiques dont une entrée phono paramétrables équipent le PlayStream A7.

Le PlayStream A7 est compatible avec nos récepteurs compatible Bluetooth X-FTB01 et X-FTB02 intégrant l'aptX HD haute définition. Equipé du High-Bias, le PlayStream A7 délivre un son assimilable à de la classe A sur les premiers watts. Compatible DLNA et Airplay. A découvrir !



THE CENTER OF YOUR SYSTEM

The PlayStream A7 is a connected integrated amplifier. With a power of 2x115W / 8Ω in class AB, the A7 was designed with the ultimate goal of satisfying the demanding audiophile.

Its sound reproduction is uncompromising, compatible with all new high definition sources. The A7 integrates an ethernet and wifi network player including many services like Spotify, Deezer, Qobuz, Tidal, Tuneln, iHeartRadio, vTuner, Napster, etc., it allows network playback of your music library stored on your smartphone, tablet, computer or network drive such as NAS (Synology). A DAB + digital tuner, an FM tuner, 4 digital inputs including a coaxial and 3 optical, a HDMI ARC, a USB input as well as 6 analog inputs including a configurable phono input equip the PlayStream A7.

The PlayStream A7 is compatible with our Bluetooth compatible receivers X-FTB01 and new X-FTB02 incorporating high definition HD aptX. Equipped with High-Bias, the PlayStream A7 delivers sound comparable to Class A on the first watts. DLNA and Airplay compatible. To discover !

SPECIFICATIONS



Also available, new X-FTB02 Bluetooth aptX HD receiver
The Playstream A7 is fully compatible with our direct path X-FTB01 or X-FTB02 (HD) Bluetooth receiver.

NEW



INFORMATIONS
Model N°: X-FTB02
EAN Code: 3760179291841

PUISSANCE DE SORTIE 8Ω OUTPUT POWER 8Ω	115W
OUTPUT LEVEL Unbalanced (max volume) NIVEAU DE SORTIE Asymétrique	9 volts
FREQUENCY RESPONSE (+/-3dB) RÉPONSE EN FRÉQUENCE (+/-3dB)	20Hz - 80 kHz
DISTORTION DISTORSION	< 0.004% @1KHz/24W
SIGNAL TO NOISE HN RAPPORT SIGNAL BRUIT	98dB
OUTPUT IMPEDANCE IMPEDANCE DE SORTIE	10KΩ
DAC	PCM1796
INTERFACE DE RECEPTION USB/DSD * Optical input supporting : 24bit - 96kHz PCM * Coaxial input supporting : 24bit - 192kHz PCM	
AC INPUT TENSION SECTEUR	115/230V 50/60Hz
POWER CONSUMPTION MAX CONSOMMATION MAXIMALE	Max. 400W
DIMENSIONS	l. 430 x D. 370 x H. 135
NET/GROSS WEIGHT POIDS NET/BRUT	9,3Kg / 11,15Kg

INFORMATIONS

Model N°: PLAYSTREAM A7 with X-FTB01 included
EAN Code: 3760179291940
Weight : 9,3 KG Net / 11,15KG Gross
Dimensions: 555 x 420 x 230

MSRP Inc. VAT: 1290€ TTC